
BETEL-NYTT

En dag i 9. klasse fikk jeg 
spørsmål om å stille til styre i 
Vea Kristelige 
Ungdomsforening VKU. Jeg 
hadde gått på ungdomsmøter 
i et og et halvt år, men tanken 
om at jeg kunne være med i 
styret hadde ikke slått meg.  

Etter litt overtalelse, 
stilte jeg til valg, 
og ble valgt inn 
i styret for to 
år. Å si ja til 
det må være 
et av de 
lureste 
valgene jeg har 
tatt. Nå har jeg 
sittet i styret i over 
fire år, og er formann og 
lovsangsleder.  

For meg har det å være med 
i tjeneste vært avgjørende. Å 
vise nestekjærlighet, og tre 
frem som et forbilde som 
viser at det er mulig å være 
ungdom og kristen, er noe av 
det som har vært 

motivasjonen. Det har vært 
viktige faktorer som har fått 
meg til å bli på VKU, selv 
etter at resten av 
vennegjengen sluttet å gå. 
Spesielt for de yngre, tror jeg 
det er viktig å finne et sted 

hvor de kan bidra, så de 
føler de spiller en 

viktig rolle i et 
større 
fellesskap. 
Paulus 
skriver noe 
om dette:  

«La ingen 
forakte deg 

fordi du er 
ung, men vær et 

forbilde for de 
troende i ord og livsførsel, i 
kjærlighet, tro og renhet». 

1.Tim 4.12  

Gud ser hele bildet

Helene Kloer

Nytt bedehus i sikte. 
Godkjent i generalforsamling. Snart graving i gang. Side 6  

Hele 15 flotte 
konfirmanter  på bedehuset i år. Side 3. 

På siste side tar vi turen til Helgøy i Ryfylke der Anne Marit har funnet sin Trond og bor sammen 
med deres 2 barn.

Nyhetsblad fra  
Vea Bedehus Betel  

Utgave 1 / 2023 / Årgang 34 Men Gud viser sin 
kjærlighet til oss ved at 

Kristus døde for oss mens vi 
ennå var syndere. 

Romerne 5,8

Fred etterlater jeg 
dere. Min fred gir jeg 

dere. Ikke den fred som 
verden gir. La ikke hjertet bli 

grepet av angst og 
motløshet. Joh. 14, 27



D a 
koronapandemien 
kom over oss 
begynte Vea 
bedehusforsamling 
å sende møtene sine 
på nett. I etterkant 
av dette har vi fått 
mange fine 
tilbakemeldinger 
fra folk som ser 
møtene våre.  

D et har også 
kommet henvendelser fra folk som 
sier at de ønsker å høre musikken 
vår utenom i møtene også! Folk har 
blitt glad i de sangene som VBF 
lovsang bruker. Vi tok 
henvendelsene på alvor og startet 
innspillingsprosessen.  

V i har brukt egne musikere, og 15 
sangere har vært med på sangene 
som er innspilt i Sweetspot studio i 
Neset. Rudolf Fredly og Roger 
Hemnes har arrangert og produsert 
sangene.  

I  tillegg ga vi ut «Deilig 
er jorden» julen 2022. 

V i har hatt mange 
kjekke kvelder i studio. 
Albumet blir å finne der 
du streamer musikk fra 
slutten av mai, og vi 
planlegger en 
lovsangskveld med 
release på bedehuset 
søndag 4.juni.   

S øk på VBF Lovsang og legg 
oss gjerne til i dine 
favorittspillelister!
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Albumet inneholder disse låtene:

1. Han er den høyeste 
2. Salige visshet 
3. I navnet Jesus 
4. Jesus det eneste 
5. Måne og sol 
6. Hitinntil Herren har hjulpet så vel 
7. Jeg løfter opp 
8. Alene Kristus 
9. Pris Hans navn 
10. Takk at du tok mine byrder

Releasekonsert 
på bedehuset 
søndag 4. juni 
klokka 20.00



Siste laurdagen i april var det for 
? året på rad duka for 
konfirmasjon i Vea 
bedehusforsamling. I år var det 
rekord med heile 15 
konfirmantar.  

Bedehuset var fullt til randen av 
festkledde og feststemte 
konfirmantar og gjester. 
Høgtidsmøte var prega av at 
ungdommane sjølv hadde fått 
vore med på å bestemme 
innhaldet.  

Møtet starta med at to av 
fjorårets konfirmantar ønskte 
velkommen, etterfølgt av to 
konfirmantar som gjennom ein 
ryddig, sakleg og morosam tone 
la fram innhaldet i 
konfirmasjonstida, og kva den 
hadde betydd for dei.  

Alle konfirmantane hadde valt 
kvar sitt bibelvers. 

Konfirmantleiarane og pastor 
Lars brukte desse bibelversa på 
ein unik måte gjennom møtet, og 
klarte på den måten å gjere det 
personleg for kvar enkelt 
konfirmant.  

I tillleg til at konfirmantane 
hadde snekra saman sitt eige 
kor for anledninga, leia VKU sitt 
lovsangsteam fellessangane. 
Nydeleg sang og musikk frå 
unge sangarar og musikarar 
imponerte dei mange gjestene.  

Konfirmantane, familie og øvrige 
gjester kunne ikkje fått ein betre 
start på konfirmasjonsdagen!  

Betel-nytt vil nytte anledninga 
til å gratulere konfirmantane 
med dagen og ønske dei Guds 
velsigning vidare i livet.  

Frå venstre: Tilla, Kine, Sofie, 
Oline, Bendik, Emil, Kasper, 
Leah, Olena, Mathilde, Lina, 
Elise, Hanna Tobie, Amalie og 
Ingrid.

Konfirmantar  
2023
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I fjor høst startet vi med Navigate-
samlinger på bedehuset, som er 
temabasert bibelundervisning for 
unge voksne, basert på 
utfordrende spørsmål. 

Hvorfor Navigate? 
Navigate-styret	hadde	et	ønske	om	å	lage	
Navigate	for	å	gi	unge	voksne	mulighet	til	å	få	
god	undervisning,	og	til	å	stille	spørsmål	en	
måtte	lure	på.		

Vi	tror	på	at	vi	har	godt	av	å	bli	utfordret	på	
dagsaktuelle	temaer	som	ellers	ikke	blir	

snakket	så	mye	om	i	kristen	
sammenheng.	Selv	opplever	vi	
at	det	blir	snakket	lite	om	
tabubelagte	temaer,	og	tror	at	
vi	trenger	å	høre	sannheten,	
selv	om	den	kan	være	brutal.	

Til	nå	har	vi	hatt	ni	Navigate-
kvelder	med	flere	krevende	

temaer.	Høsten	besto	av	temaene:		
•Gud	i	hverdagen	
•Identitetskrise	
•Politisk	(u)korrekt	
•Når	Gud	virker	fjern	

Denne	våren	har	vi	nå	hatt	kvelder	med	
temaene:	

• Endetiden/Jesu	gjenkomst	
• Den	hellige	ånds	ledelse	
• Baksnakking	
• Gud	i	samlivet	
• Kropp	og	seksualitet	

Vi	har	også	laget	en	gratis	podkast	med	navn	
Navigate	der	du	kan	høre	undervisningen	fra	
alle	Navigate-kveldene.	Så	om	du	ikke	har	vært	
på	samlingene	vil	det	fremdeles	være	mulig	å	
høre	undervisningen	i	podkasten.	Skann	QR-
kode	for	å	komme	direkte	til	podkasten.		

Erfaringer så langt 
Temaene	faller	i	god	jord,	og	vi	opplever	
engasjement	fra	hele	aldersspennet.	Vi	har	fått	
mange	positive	tilbakemeldinger,	og	håper	at	
det	vil	fortsette	i	denne	retningen.	
Engasjementet	på	den	anonyme	
spørsmålsrunden	øker,	og	vi	opplever	at	det	
kommer	mange	viktige	spørsmål.	

Hjertelig velkommen!

Navigate

Denne kjekke 
familien på fem er 
utsendinger for 
NLM til Nairobi i 
Kenya.  

Der har mamma 
Silje fått jobb på 
den norske skolen. 

Pappa Helge er 
også ansatt på 
tomten og skal 
jobbe 
administrativt, og 

kanskje også delta i 

oppstarten av et 
utadrettet arbeid 

mot Somali-folket. 

Siren på 15 skal gå 

på internasjonal 

skole sammen med 

andre ungdommer. 

Vegard på 13 og 
Erin på 10 skal gå 

på den norske 
skolen der mamma 

altså er ansatt som 

lærer. 

Familien deltok på 

tre måneders 
familie-bibelskole i 

Nairobi fra januar til 

april. Oppholdet 
gav mersmak og de 

har nå takket ja til 

å reise ut og delta i 

Guds rikes arbeid 
på denne måten. I 

første omgang 

reiser de ned 
for to år. 

Den 14. mai 
kom familien 
på besøk på 
storsamling på 
bedehuset.

Vi oppfordrer deg 

til å være med å be 

for familien.

Familien Lønning Austerheim



                                                                                                                                

I forbindelse med at jeg 
skulle tale på et 
bibelkurs for en tid 
tilbake, ble jeg utfordret 
til å tale ut fra Nehemja 
sin bok. Tema som 
ble gitt var: ”Kom, 
la oss bygge!” 

Nå er det masse lærdom 
og inspirasjon å hente fra 
denne boken for den som 
er med og bygger Guds rike 
i vår tid. Ikke minst for dere i 
bedehuset i 

Vedavågen, som for kort tid siden 
vedtok bygging av nytt bedehus. Jeg 
har hatt gleden av å følge prosessen 
dere har hatt, og er i, på vei frem 
mot et nytt og mye mer funksjonelt 
og tjenlig hus for nåtiden. 

Når vi bygger Guds rike, både lokalt, 
nasjonalt og internasjonalt, handler 
det både om så hverdagslige ting 
som strukturer og bygg. 

Enda mer og avgjørende er det som 
vi gjør av tjeneste og utfører av 
arbeid inne i huset. Det som i ord og 
handling blir formidlet til barn, unge 
og voksne som har 
evighetsbetydning. 

Jeg tror at mange av dere som er en 
del av bedehuset og forsamlingen, 
vil ha stor nytte og glede av i tiden 
som står fremfor å ta dere tid til å 
lese Nehemja sin bok. Selv om 
innhold og handling skjedde for 
lenge siden, og mye av rammen 
omkring er annerledes enn der dere 
nå er, vil der være visdom og 
lærdom som dere vil ha stor nytte 
av. 

Nehemja sin nød, visjon og kall var 
å bygge opp! I denne prosessen 
møter han både velvilje, motstand, 
noen som blir trette, uenighet og 

frustrasjon. Noe som er verdt å 
merke seg, er hvordan han klarer å 
involvere andre i sin visjon, 

engasjement og nød. Bare les 
Nehemja kapittel 3 og versene 17 og 
18. 

I den videre prosessen dere nå har 
begynt på, nemlig å bygge et nytt og 
fremtidsrettet hus, kan nok noen og 
enhver av og til kjenne at både mot 
og krefter utfordres. 

I den forbindelse vil jeg gjøre deg 
oppmerksom på navnet på en av de 
som var med og bygget på 
Jerusalems sin mur. Han navn var: 
Meremot. Nehemja 3,4 

Om denne personen hadde en 
personlighet og væremåte som gav 
andre mer mot vet vi ikke, men vi 
kan gjerne velge å tenke slik. Er det 
noe vi alle ønsker mer av i eget liv 
og i våre felleskap, så er det mer 
mot. Et mot som tar et skritt frem, 
når andre vil trekke seg tilbake. En 
som ser lys når andre ser bare 
mørke. En som har evnen til å snu 
en negativ spiral. En som ser 
mulighet der andre vil slutte. 

Dessverre blir ofte det og de som vil 
ta motet fra oss flest og størst. Det 
får lov å spre seg en defensiv 
holdning i vår tanke og i vårt 
felleskap. 

La meg også ta med en annen 
situasjon vi leser om i det gamle 

testamentet som krevde mer mot 
hos Guds folk. Det var da filistrene 
kunne vise frem kjempen Goliat. Da 
ble konklusjonen at han var så stor, 
mektig og sterk at ingen kunne 
overvinne han. Ja, vi leser i 
1.Samuel 17,11 at hele Israel var 
motløse og meget redde. I den 
forfatning befant de seg til en 
Meremot dukket opp på slagmarken 
i gjetergutten David. 

Hans budskap den gangen var: 
1.Samuel 17.32 “ Ingen må miste 
motet på grunn av ham!” Det at 
denne unge gutten gikk mot 
kjempen den gang vil vi gjerne og i 
dag kalle “overmot” eller 
dumdristighet. Men gutten med 
Meremot gikk frimodig mot kjempen 
i visshet om det vi leser i 1.Samuel 
17.45 “ jeg kommer mot deg i 
Herren, hærskarenes Guds navn” 

Uten at jeg verken har makt eller 
posisjon til å påvirke det arbeidet 
dere skal gjøre med å bygge nytt 
bedehus, bygge forsamling og Guds 
rike på Vea, er jeg overbevist om at 
dere på alle områder i visse faser av 
arbeidet vil trenge mer mot. Gjerne 
skal dere alle skrive Meremot på et 
stort ark og henge på en godt synlig 
plass i deres hjem? 

La oss til slutt ta med Bibelens ord 
slik Paulus skriver til sin unge 
medarbeider Timoteus: ”For Gud 
gav oss ikke motløshets ånd, men 
krafts og kjærlighets og sindighets 
ånd.” 2.Timoteus kapittel 1 og vers 7 

Gud gir oss meremot!

Johan Halsne er kretsleder i IMF 
Sunnmøre. Han har reist som forkynner i 
mange år, og har vært ofte innom på 

bedehuset på Vea. I tillegg er han og kona 
Aud, reiseledere hos Pluss Reiser. 

Av Johan Halsne

«Meremot»
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Er det noe vi alle 
ønsker mer av i eget liv 
og i våre felleskap, så 

er det mer mot.



19. april hadde bedehuset ekstraordinær 
generalforsamling hvor det skulle 
presenteres nytt bedehus med 
finansieringsplan. 

En fullsatt sal fikk presentert et nytt hus som 
er revidert ut fra gamle tegninger. Målet 
har vært å få ned kostnader som gjør at 
det er realistisk for oss å bygge. 
Økonomisk har vi en vei å gå når det 
gjelder å få samlet inn midler. Men 
alle innspill på generalforsamlingen 
mente at dette skal vi klare hvis 
alle er med å bidrar.
Stemme tellingen viste en blank 
stemme, mens resten var for at vi 
skulle gå inn for bygging. JUBELEN sto i 
taket! Vi skal få nytt bedehus. Vi i 
Bedehusstyret er rørt og ydmyk over å se 
bedehus flokken stå samlet i ønsket om å bygge et nytt 
hus. Vi ber om at det lille lys vi har, det skal få lyse klart 
på Vea. Slik at enda flere får høre om Jesus og bli kjent 
med ham.
Nå er byggesøknad sendt inn og vi venter på å få kjøre 
gravemaskinen inn på tomta. Vi håper og ber om at vi er 
i gang når dette Betel-Nytt har kommet i postkassen din.
Prosjektet baserer seg også på mye dugnadsinnsats. 
Arbeider som skal utføres er blant annet forskaling, 
elektroinstallasjon, ventilasjon, tømrerarbeid, innredning 

og mat til dugnadsfolk. Vi håper at mange ønsker å være 
med å jobbe når den tid kommer. Det er bare å ta 
kontakt med Trond Brattgjerd på telefonnummer 
41350541 hvis du ønsker å stå på en liste over 
dugnadsfolk. Så kommer det mere informasjon etter 
hvert.

Når det kommer til økonomi ønsker vi å være både 
frimodig og ydmyke. I utgangspunktet må hele 

huset finansieres fra gaver av privatpersoner. 
Det er et betydelig løft som skal gjøres for 
å realisere dette prosjektet og vi lever i 
urolige tider. Vi håper likevel at alle som 
har vært innom bedehuset i sitt liv eller 
har sett/hørt oss på streaming eller 
podcast, ser betydningen denne 

forsamlingen har for bygda vår og ønsker å 
bidra. Her er alle gaver kjærkommen. Store 

og små, fast givertjeneste eller engangsbeløp. 
Alle gaver går til bygging av nytt bedehus.

Vi ønsker også å presisere at alle gaver vil bli behandlet 
konfidensielt. Det er også mulig å ta kontakt med 
Skudnes og Aakra Sparebank som har en representant 
som kan ta seg av anonyme gaver.
Fast givertjeneste oppretter du selv i nettbanken eller 
ber banken ordne for deg. Kontonummeret 
til Sørbø er: 3361.15.81284
Med takknemlighet Bedehusstyret v/
formann Trond Brattgjerd

Oppdatering nytt 
bedehus

Takk for 
trofasthet og 

engasjement for vårt 
bedehus. Vi ber om 

forbønn for bedehuset og 
arbeidet vi står i. Må 

Herren velsigne 
dere alle.
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På søndagsskulen høyrer me ofte lyden av klirrande 
småmyntar i det barna inntek benkeradene. Opp 
gjennom åra har søndagsskulebarna vore med på å 
gi mangfaldige tusen kroner til ulike misjonsprosjekt. 
Kort tid etter at krigen i Ukraina var eit faktum, kom 
det forslag frå barna at me bør gi pengane me 
samlar inn på søndagsskolen til Ukraina. 

Me bestemte oss for å gi pengane til THK stiftelsen. 
På nettsidene til stiftelsen kan me lese at stiftelsen 
Tro Håp og Kjærleik er ein tverrfagleg stiftelse som 
støtter kristent og humanitært arbeid i Øst-Europa. 
THK stiftelsen sin visjon er å arbeide for å spreie det 
kristne evangelium gjennom å støtte ulike prosjekt 

som 
lokalbefolkninga i til 
dømes Ukraina startar 
opp. 

Tidlegare i år fekk søndagsskulen overlevere 
15 000 kroner til THK stiftelsen. THK blei glade for 
initiativet, engasjementet og givargleda til barna på 
søndagsskulen, og vil å sende pengane til ein 
søndagsskule i Ukraina som dei har god kontakt med 
og som sårt treng pengane. Det har vore 
inspirerande for oss vaksne i søndagsskolen og sjå 
kor viktig det har vore for barna å få lov å vere med 
å gi til noko som dei sjølv er oppteken av.

Givarglede

På Vea 
bedehusforsamling 
sitt årsmøte den 29. 
mars blei det valt 
inn nytt styre. 

Det nye styret består 
både av nye og gamle 
styremedlemmer; leiar Svein 
Erik Lindeflaten (gjenvalt), 
nestleiar Marius Bårdsen (ny), 
sekretær Svein Furenes, 
kasserer Mette Suggelia, Lise 
Marie Sund (gjenvalgt), Kristin 
Sjøen og Helena Davidsen (ny). 

Styret møtes til 
styremøte ein 
gong i månaden, 
for å ta opp- og 
drøfte saker 

som gjeld Vea 
bedehusforsamling. 

Pastor Lars er med på 
alle styremøte, så sant han er 

heime. Dei andre i staben, 
Rudolf og Serine, er også med 
på ein del styremøte. 

Styret sine satsingsområde i 
tida som kjem er barne- og 

ungdomsarbeid, med de mange 
undergruppene. Forsamlinga 
satsar på nytt 
trosopplæringsprogram Awana, 
og sundagsskulen er først ut og 
startar opp med dette i haust. 

Eit av spørsmåla styret er 
oppteken av er korleis me i 
forsamlinga kan setje 
trosopplæringa i system? 

Betel-nytt ønsker styret 
lykke til i arbeidet som ligg 
føre dei. 

Nytt 
styre



Har du noen minner fra barne-
ungdomstida på Vea og 
bedehuset? 

Som barn gikk jeg på søndagsskolen, 
barnekor, barneforening og Yngres. Spesielt 
godt husker jeg 
Yngres og 
bibelquiz, der 
twist og 
karameller kom 
«flyvende» som 
premie på 
slutten av 
kvelden. Med 
andre ord et 
godt strategisk 
opplegg, som 
virket utmerket 
på meg. 
Guttelaget sin 
basar står også 
igjen som et sterkt 
minne. Masse egenproduserte gevinster, 
engasjert taler og ikke minst en 
uforglemmelig stemning og varme. 
Bokstavelig talt. 

Fra ungdomsårene husker jeg vi var en stor, 
trygg og god skare ungdommer. En gjeng 
som på fredagen fort var å finne på 
ungdomstreff på Klippen, ungdomsmøte på 
bedehuset på lørdagen og ungdomssamling 
i Åkra kirke på søndags kveld. Masse biler, 
noen til fots, andre på sykkel og ikke minst 
Georg Stensland på sin rosa scooter langs 
veien. Etter møtene var det alltid hjerterom i 
et eller annet hjem, til langt ut i de sene 
nattetimer. Var en usikker på hvor kveldens 
åpne hus var, var det bare å ta runden på 
Vea å se hvor et tjuetalls biler var parkert 
langs veien.  

Ungdomsforeningen arrangerte også mye 
flott. Årsfest i finstasen rundt juletider og ikke 
minst den årlige helgeskituren som viste oss 
Norges ski-paradis. Dobbeltdekkeren som 
stod klar på bedehuset klar til å ta oss med til 
Geilo, men som på grunn av uvær ble 
omdirigert til Telemark. Likevel ble det hytte til 
alle, gode samlinger og flotte dager i 

skitrekket. Dette er fantastiske minner jeg 
aldri kommer til å glemme.  

Hva førte deg ut av bygda? 

Etter videregående på Åkra gikk ferden ut i 
den store verden, til trikk, T-bane, internatliv 
og Bibel og Idrett på Fjellhaug bibelskole i 
Oslo. Etter dette ble savnet etter egen bil for 
stort, og det ble flyttelass til Stavanger og 
sykepleie studier på Universitetet. Her ble jeg 
værende til jeg giftet meg til den lille øya 
Helgøy i Ryfylke for 14 år siden. Her bor jeg 
sammen min kjære mann Trond og våre to 
barn Thomas på 13 år og Andrea på snart 
11år.  Her bor vi blant 41 andre 
familiemedlemmer (blant disse 23 barn), 6 
skyssbåter, plommer, pærer, verdens beste 
moreller og 40.000 epletrær. 

Etter nesten 40 års politisk arbeid for å få bro 
til fastlandet, ble vi 18. juni 2022 endelig 
landfast med en 290m lang bro. Vassbakk 
og Stol leverte med stil og på selveste 
åpningsdagen tok min kjære svigerfar, 

skipsrederen i Helgøy 
Skyssbåt og 

skrev seg inn i 
historiebøkene. 
Etter at flere i 
den yngre garde 
hadde testen 
den nye 
«badeplassen» 
på Helgøy 
kastet han 
plutselig bukse 
og skjorte og 
hoppet de 10 
høye meterne 

ned i sjøen til vill 
jubel fra barnebarn 

på broen. Det skal vel ikke sies at det tok 
noen uker før han kunne gå normalt igjen. 
Men som han sa med en hås rungende 
stemme og et stort smil: «Det var verdt det!»  

Hvor er du i livet nå? 

Til tross for den beste oppvekst og gode 
forhold på alle vis, møtte også livet oss i 
januar 2015. Jeg ble syk og fikk kjenne 
hvordan det var å være på den «andre 
siden» av sykesengen. Det var en tung og 
vanskelig tid der jeg følte mange dører lukket 
seg. Hvor var Gud? Hvor var veien videre? 
Etter hvert kom oppdagelsen at det var 
mange nye skatter som lå gjemt på denne 
vanskelige mørke veien. Nye dører åpnet 
seg. Gud ble plutselig mye mer enn bare 
den «krykka» som ble tatt frem når livet butta 
imot. Vi fikk kjenne på kraften av bønn, 
forbønn, profetiske ord og en erfaring av at 
det ER så mye mer!  

Hemsedal Høyfjellsenter (tidligere KRIK 
Høyfjellsenter) var et sted vi fikk bli godt kjent 
med. Her var det flere varierte og spennende 
arrangement som fristet. Vi fant ut at 

ekteskapskurs (alltid et godt kort til 
barnevakt:) var en god investering å starte 
med. Dette gav mersmak og vi reiste begge 
videre på et kurs kalt «Hjertefokus». Dette 
var forfriskende greier! Dette gjorde at 
tørsten etter mer av Gud ble enda sterkere. 
Helsen kom tilbake litt etter litt sammen med 
en ryggsekk full av erfaring på godt og vondt.  
Læren om viktigheten med stille stunder 
sammen med Gud har åpnet øynene våre. 
Dette med å høre Guds stemme, min 
identitet i Jesus, læren om Guds farshjerte, 
hvordan Ordet er til hjelp i hverdagen og 
forstå at Jesus faktisk er her og nå! 

Vi er fortsatt på denne reisen og fikk i høst 
være med på en lokal mini DTS (Disippel 
training school) som gikk over 5 måneder. 
Denne tok vi sammen med flere andre 
familier som også vil bli enda bedre kjent 
med Gud.  

Vil til slutt hilse med et stykke fra 
«Morgenstunder med Den Hellige Ånd». 

Du er en ny skapning i Kristus. Du er definert 
av det Jesus gjorde da Han døde på korset 
– du er frelst, helbredet, frigjort og 
fremgangsrik i Ham. Fiendens verk er å 
tåkelegge sannheten og forvirre deg så du 
roter deg bort fra denne realiteten. Det siste 
han ønsker for deg er at du skal vite hvem 
du er, eller virkelig kjenne Jesus. Han vil bare 
dra oppmerksomheten din bort fra Fars 
godhet og over på egen ondskap. Vær 
derfor veldig bevisst på at du fokuserer på 
Jesus, hvem du er i Han, og hvem Han er i 
deg. Da faller du ikke så lett for fiendens 
lurerier. Bruk tid på Jesus, da får du en 
stadig dypere og større åpenbaring og 
forståelse av Jesus og hvem du er i Han.  

Tusen takk til alle dere som var en 
del av min oppvekst. Du var 
virkelig av betydning.  
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